

## 设想与沙宣共创未来

IMAGING YOUR FUTURE WITH

# VIDAL SASSOON

如何预订课程

支付方式

报到细则

工具配备

学院规章

课堂纪律

退款或延期

课程介绍

30周专业资格课程 (证书课程)

10周后专业资格课程 (后证书课程)

奖学金优惠计划

入学申请表

HOW TO BOOK A COURSE

WAY OF PAYMENT

ENROLLMENT REGULATIONS

TOOLS FOR COURSE

ACADEMY REGULATIONS

CLASSROOM DISCIPLINES

CANCELLATION OR POSTPONING

COURSE INTRODUCTION

30 WEEK BEGINNERS DIPLOMA

10 WEEK POSTGRADUATE

EXCLUSIVE SCHOLARSHIP

APPLICATION FORM

## 如何预订课程

上海沙宣美发学院教育部竭诚为您服务，并结合您的实际情况介绍相关课程。如果您对我们的课程有任何问题，敬请拨打021-63112151。

1. 请认真填写“入学申请表”。
2. 学费支付方式详情参见下列支付方式。
3. 将“入学申请表”、“身份证复印件”及“汇款凭证复印件”传真至学院教育部021-63111074。
4. 学院教育部在收到学员的“入学申请表”、“身份证复印件”及“汇款凭证复印件”传真后，向学员回传“入学通知书”，确认课程。
5. 课程在学院教育部收到10%学费后，予以保留。并在课程开始前付清90%的学费最终确认。
6. 其他付款确认流程以奖学金政策为准。
7. 申请人自行承担银行汇款手续费。

### 中国大陆支付方式

友情提示：请在付款时只支付该课程要求支付的学费。根据国家财务控制原则及学院现金管理制度，退款流程复杂周期极长，学院对于学员失误多汇款项不进行现金折返，而由学院工具产品购买券替代。请学员在汇款之前致电沙宣教育部，进一步确认该课程的确切学费。

1. 中国大陆银行汇款  
收款人：沙宣（上海）美发研修中心有限公司  
开户行：中国银行上海市淮海中路第二支行  
帐号：440359219678
2. 中国大陆内邮局电汇  
收款人：沙宣（上海）美发研修中心有限公司  
地址：上海市黄浦区太仓路181弄新天地广场北里16号楼2单元  
邮编：200021
3. 中国大陆内现金或信用卡支付  
选择学校现场现金或信用卡支付，请联系学院教育部021-63112151

### 中国大陆以外支付方式

收款人：沙宣（上海）美发研修中心有限公司  
开户行：中国银行上海市淮海中路第二支行  
帐号：440359219678  
SWIFT代码：BKCHCNBJ300

## HOW TO BOOK A COURSE

Our dedicated education consultants will help you identify the right course and answer any queries or questions you may have. Please reach us by +86(0)21 63112151.

1. Please fill in the application form.
2. Please refer to Way of Payment for bank details.
3. Please fax the application form, passport or ID copy and payment receipt to our education department by dialing +86(0)21 63111074.
4. The education consultant confirms the course upon receiving the application form, passport or ID copy and payment receipt. Course Confirmation will be faxed back to the applicant.
5. 10% of the final tuition is required as reservation. The balance should be paid before the course start as the final confirmation.
6. The final course confirmation may vary by the scholarship programme.
7. The academy must receive full course fee without deduction, therefore any overseas bank charges will automatically be added to the final balance payable.

### WAY OF PAYMENT FROM MAINLAND CHINA

REMINDER: Please ensure the exact amount fee by request. Any overdue are non-refundable but coupon for dry products exchange at the academy. It is highly recommended that you may consult our education department before the remittance.

1. BANK TT IN MAINLAND CHINA  
Company: Shanghai Vidal Sassoon Academy LTD.  
Bank: Bank of China  
Branch: Shanghai Huai Hai Zhong Road, Secondary Sub-branch.  
Account: 440359219678
2. POSTAL WIRE IN MAINLAND CHINA  
Payee: Shanghai Vidal Sassoon Academy LTD.  
Address: Unit 2, House 16, No. 181 Tai Cang Road, Shanghai, China  
Post Code: 200021
3. CASH OR CREDIT CARD PAYMENT ONSITE  
If you are willing to settle the payment in academy by cash or credit card, please contact education department by 008621-63112151.

### WAY OF PAYMENT FROM OUTSIDE MAINLAND CHINA

Company: Shanghai Vidal Sassoon Academy LTD  
Bank: Bank of China  
Branch: Shanghai Huai Hai Zhong Road, Secondary Sub-branch.  
Account: 440359219678  
SWIFT Code: BKCHCNBJ300

## 报到细则

请于课程开始第一天9:30到达学院报到，或根据入学通知书的指示报到。

报到时，请携带：

1. 身份证原件，护照或驾驶证
2. 课程确认书的传真件
3. 汇款凭证原件

## 工具配备

学院将在课程期间提供包括吹风机，喷水壶和电夹板等大型工具，请自行携带如下工具：

- | 剪裁           | 染发       |
|--------------|----------|
| 1. 工具包       | 1. 宽齿染发梳 |
| 2. 吹风机       | 2. 尖尾梳   |
| 3. 不超过6英寸的剪刀 | 3. 染发围袍  |
| 4. 剪发梳       |          |
| 5. 九排梳       |          |
| 6. 七排梳       |          |
| 7. 宽梳        |          |
| 8. 空心梳       |          |
| 9. 分区夹       |          |

## 学院规章

1. 学院按照国家指定节假日放假。
2. 学院上课时间为10:00至17:30，请准时参加课程。
3. 学院内禁止吸烟。
4. 学员衣着要求：专业，整洁，适合日常沙龙工作。
5. 学院将统一预约真人模特，参与操作环节。如自带模特，请提前7天向教育部申请。
6. 学院提供的模特仅用于真人实操环节的剪发，染发等沙龙服务。模特肖像权归其个人持有。您可在获取模特本人同意的情况下拍摄正面照片。在没有获得模特本人的书面同意，任何肖像照片均不可用于包括但不限于，出版广告网站，店铺设计等用途。任何非法使用可导致模特提起的相关法律诉讼。学院将不就此承担责任。
7. 学员需准时参加真人模特操作环节。任何原因迟到需提前通知学院教育部，否则真人实操环节的模特将被自动取消。
8. 因迟到造成无法参与真人实操环节，学院将不负责补课，学费将不予退款。
9. 所有学员需在指定教室上课，请勿擅自进入其他正在进行课程的教室。
10. 所有非当周学员需在休息区等待。
11. 在教学过程中，导师会与您分享相关公共资料，包括存档资料。存档资料仅限课堂使用，不可复印或带出课堂。
12. 学员可携带照相设备，按照需要拍摄照片。但学院谢绝任何动态摄影，包括摄像机及录音设备等。
13. 学员需自行保管私人价值物品，保证存储箱上锁。
14. 学员如违反课程纪律，学院保留终止学员继续课程的权利。此情况下，学费将不予以退还。

## ENROLLMENT REGULATIONS

Please arrive the academy at 9:30 on the first day of course or refer to the Course Confirmation for any specification. Please show following items during sign-in process:

1. Passport or driving license
2. Copy of the Course Confirmation
3. The original payment receipt

## TOOLS FOR COURSE

Academy will provide the tools, including blow-dryer, water spray bottle, flat iron and etc. Please bring your personal tools as following:

- | Cutting Part                      | Color Part     |
|-----------------------------------|----------------|
| 1. Tool bag                       | 1. Tint comb   |
| 2. Blowdryer                      | 2. Tail comb   |
| 3. Scissors shorter than 6 inches | 3. Color apron |
| 4. Cutting comb                   |                |
| 5. Denman brush - 9 rows          |                |
| 6. Denman brush - 7 rows          |                |
| 7. Paddle brush                   |                |
| 8. Vent brush                     |                |
| 9. Clips                          |                |

## ACADEMY REGULATIONS

1. The academy will be closed on all Chinese public holidays.
2. All courses commence from 10:00 to 17:30. Students are requested to attend on time.
3. Smoking is prohibited inside the academy facility.
4. Wearing a uniform is not required; however students are expected to be suitably dressed for salon work.
5. The academy will provide non-professional models for hands-on work session. Any student who is willing to bring own models, please contact education department 7 days before the course.
6. The non-professional models provided by the academy is only for the service of course related, such as cutting, color, perm or etc. The portrait rights are reserved. Any violations will lead to legal action.
7. Prior notice of hands-on work session late attendance is required; Otherwise cancelling of models will be arranged.
8. No refund or late course will be made if late attendance without prior notice.
9. All students are required to stay in the assigned classroom.
10. All visitors are required to stay in the waiting area.
11. Teaching materials, especially the archive information are only available during the course. Copying or taking away is prohibited.
12. All students are allowed to bring cameras into classrooms. Audio and motion recording are prohibited during the course.
13. Keep your valuable belongings all the time and make sure your locker is secured. All students are responsible for personal safety.
14. The Shanghai Vidal Sassoon Academy Principal will make no allowance in any violation of the academy or classroom disciplines. The right is also reserved to dismiss any student giving justifiable cause for such action. No refunds will be made.

## 课程纪律

1. 学院将颁发全球沙宣统一认证的证书给成功完成所有课程内容的学员。
2. 在课程进行中，如学员因个人原因请假，需提供官方证明，并获得学院的审核通过。在没有获取学院批准而不出席课程，均视为无故旷课。
3. 无故旷课将不予退还学费，缺席的课程不予以补课，将无法获取证书。
4. 因不可抗力因素（天气，交通，身体状况等）请假或申请事后补课，需提供相关官方证明。缺课时间不超过15天（后证书课程少于5天），仍可在顺利完成剩余课程后获的证书。缺席的课程学费将不予以退回，学院将按照缺席的内容在下期的相同课程中予以补课。

## 退款须知

沙宣（上海）美发研修中心有限公司遵循不随意退款条款。所有用于预订长期课程的定金将不予退回。长期课程的取消或延期手续费为学费的10%。

对于已完成缴费报名或预定的课程，如因学院故而取消、中断或改期，学院将提前联系以确认是否愿意延期或要求全额退款。此情况下，不收取延期或取消手续费。

如学院在收到预付定金时，该期课程名额已满，学院将联系学员以确认是否愿意延期或要求退还定金。

若学员因故延期已报名课程，需填写“课程取消/延期申请表”，并于开课前15个工作日（证书课程30个工作日）传真至教育部。教育部将在获取传真后即刻联系学员，以确认更新后的上课时间。延期审核通过的学员，将无法享受原课程时间的限时优惠。如新课程无相应的奖学金及限时优惠，学员将自行补足缺失的学费。如学员无法按照规定时间递交延期申请，产生的延期手续费将从缴纳的学费中自动扣除。开课前7个工作日内申请的延期一律视作无效。

若学员因故取消已预订或完成报名流程的长期课程，并要求退款。需填写“课程取消/延期申请表”，于开课前15个工作日（证书课程30个工作日）和官方证明一并传真至教育部。学院将统一审核学员是否符合退款条件。退款除手续费外的剩余学费。

课程进行中，如学员因故缺席或中途退学，学费将不予退还，也无法被授予证书。

如因不可抗力学员缺席或中途退学，学院保留判断的权利，在不收取手续费的前提下延期课程，或由学员承担手续费的前提下取消课程。

如遇上述未提及的其它情况，学院保留最终解释权。

## COURSE PRINCIPLE

1. Diploma will be only granted to students who succeed all course content upon the requirement.
2. Any personal leave requires official certificate and the approval from the academy. All failure of the submitting is regarded as absent without reason.
3. No refund or late course will be made for absent without reason. No diploma will be granted.
4. Relevant certificate is required due to the Act of God (such as weather, traffic accident, physical conditions etc.). Diploma will be granted if less than 15 days absence (7 days absence for postgraduate) and no refund will be made. Late course will be arranged based on the academy schedule .

## CANCELLATION OR POSTPONING

Fees are non-refundable if the course is interrupted or cancelled through an act of God.

The academy observes the non-refundable policy. Any cancellation or postponing will lead to USD116 service charge.

In the event of the academy cancelling or postponing, no service charge will occur.

Any postponing requests 15 commence days prior to submit the postponing form to education department. The academy will reschedule the course date. The revised course date will not offer the original course's exclusive promotion; balance of the tuition will be requested. Failing of submitting the postponing 15 commence days prior, USD116 service charge will occur. 7 commence days prior of postponing will not be granted.

Any cancellation requests 15 commence days prior to submit the cancellation form to education department. The academy reserves the right to grant the cancellation upon the evaluation. The deducted tuition from USD116 will be refund to the receiving account. No refund will be made if failing of submitting the cancellation form 15 commence days in prior.

In the event of a student failing to attend the confirmed course or complete the course for any reason, no refunds will be made and no entitlement to a certification will be given.

The academy reserves the rights to reschedule the course without service charge or refund the tuition through an act of God.

## 课程介绍

### 30周专业资格课程 (证书课程)

您是否具备成为专业发型人士的热情？专业认证是否是您长期努力的成功关键？

沙宣美发学院的专业资格课程是全球公认成为专业发型师的最佳起始课程。涵盖沙宣理念的所有技术都将传授给新生代的专业发型师。课程分为6个强化阶段，每个阶段为时5周，以快捷的方式提供给您成功必备的技术技巧。

随着课程的渐进和您的进步，每一阶段课程的性质以及内容都将有所变化，但是不变的是：在所有真人模特的实际操作中，沙宣导师将始终伴随您并督导每一环节；定期的理论与实践作业以考核您的各项进展；在每阶段的最后环节，沙宣导师将给予学员一对一的评估，以保证学员达到沙宣美发学院所要求的教学标准。

30周专业资格课程为您开启一生的时尚事业。

学员要求：虽无需专业经验，但能努力工作并对发型专业持有高度热情。

为期：30周

课程学费：人民币159000元

### 第一阶段

此阶段教授的内容为支持后续阶段授课，是所有技术技巧的基础。

- 沙宣历史及理念
- 个人卫生及安全
- 头发的科学原理结构
- 造型技巧及盘发
- 头型结构及骨骼构造
- 完美的顾客服务
- 技术理论
- 个人评估
- 染发原理
- 色素介绍

授予基本的沙龙技术：

- 剪刀控制
- 吹风技巧
- 洗发技巧
- 夹板的使用
- 基本造型技巧

## COURSE INTRODUCTION

### 30 WEEK BEGINNERS DIPLOMA

Are you passionate about becoming a hair professional? Are qualifications the key to your long-term success?

Sassoon's Diploma Course is recognized world-wide as the very best start that you could give yourself.

Every one of the key techniques found in the Sassoon philosophy will be passed on to you, the newest generation of qualified hair professionals. The course is divided into six intensive stages, each lasts 5 weeks and covering all of the bases needed to provide you with a fast track route to hairdressing success.

The nature and content of each stage will develop as you progress through the course, however a few things remain constant: you will receive personal guidance and mentoring from a Sassoon instructor throughout all work sessions; theory and practical assignments are given to assess your progress at regular intervals. At the end of every stage you will be given one to one appraisals to ensure that you are achieving the learning goals required by Sassoon standards.

There is no finer beginning for anyone wanting to make their first mark on the world of hair design.

STUDENT PROFILE: No formal experience is necessary, although you will be required to be hard working and passionate about hair!

DURATION: 30 weeks

TUITION: USD 27414

### STAGE 1

This stage will introduce you to the fundamental techniques that will underpin all the subsequent stages that follow,

- Sassoon History & Philosophy
- Personal hygiene & safety
- Science of Hair
- Styling techniques & settings
- Head-shapes & bone structure
- Excellent client-care
- Technical theory
- Personal appraisal
- How does color works
- Color pigment intro

Basic salon skills are quickly introduced,

- Scissor control
- Blow-dry technique
- Shampoo technique
- Iron technique
- Basic editorial technique

## 课程介绍

### 第二阶段

此阶段将继续加深巩固，并授予新的剪发及染发技术。

- 继续教授技术理论
- 基本染发配方
- 沙宣染发方法abc导入
- 完美的剪前沟通
- 个人评估
- 艺术场馆灵感开启之旅
- 授予abc沙宣染发基础技术
- a 全染技术

### 第三阶段

此阶段将巩固女士沙宣abc剪发和染发技术，真人模特实际操作。

- 加强abc剪发技术
- 推剪技术
- 染发配方深析
- 深入探讨沙宣abc染发技术
- 个人评估
- 解析abc沙宣染发技术
- b 分区染发（包括经典挑染，片染）

### 第四阶段

这一令人振奋的阶段将完成所有沙宣abc剪发和染发技术的理论及真人模特实际操作，并开启沙宣独一无二的男士剪发技巧。

- 深入abc剪发技术
- abc沙宣男士剪发技巧
- 电推剪的运用
- 染发技术考试
- 个人评估
- 深度解析abc沙宣染发技术，介绍沙宣烫发技术
- c 综合染发
- 烫发技术

## COURSE INTRODUCTION

### STAGE 2

This stage continues the learning process and introduces new cutting and coloring disciplines,

- Continuation of technical theory
- Basic color formula
- Introducing abc cutting hair the Sassoon way
- Excellent client consultation
- Personal appraisal
- Inspirational tour

Basic abc coloring techniques are introduced, a total tint

### STAGE 3

This stage will lead a continuation of abc cutting and coloring techniques by real model,

- Intensive abc cutting technique training
- Scissor-over-comb technique
- Intensive color formulas
- Exploring abc coloring hair the Sassoon way
- Personal appraisals

Basic abc coloring techniques are introduced, b partial color

### STAGE 4

This exciting stage will cover the complete theory and application of abc cutting, coloring hair the Sassoon Way and perm technique. In this stage you will be able to access to the unique world of barbering technique,

- Further abc cutting technique
- abc Men technique
- Clipper technique
- Coloring exam
- Personal appraisals

Intensive abc coloring techniques and perm are introduced, c combination color

All perm techniques

## 课程介绍

### 第五阶段

此阶段将齐集所学技术，从而获取自信心；并对整个美发行业规则有更深刻的理解，探索由经典转化为当代的剪裁技巧。

- 回顾所有的剪发技术
- 进一步学习男士剪裁
- 探索当代经典剪裁技术
- 介绍当代剪裁技术
- 深入解析abc沙宣染发技术
- 加深顾客服务学
- 专业礼仪
- 个人评估

### 第六阶段

最终并且可能是整个专业资格证书课程中最具挑战性的阶段，旨在为您最终的沙龙工作冲刺。给予您足够的时间和空间完善所学技术，并将学习到的所有知识集合。课程将会以您的毕业秀和证书颁发典礼收尾，沙宣团队和您邀请的贵宾们将共同见证这一辉煌时刻。您将和同学们紧密合作，全方面策划参与，共同完成这场秀的全过程。在导师的指导和引领下确定主题，挑选模特，准备服装、妆容、音乐、灯光。您将同时被授予以下内容，

- 运用自我的创新，独立操作
- 在规定时间内完成
- 教授去除重量及堆积重量技术的高级运用
- 教授自由剪和不连接技术
- 教授高级造型技巧
- 艺术场馆灵感采集之旅
- 灵感的转化
- 个人评估
- 毕业秀及典礼

## COURSE INTRODUCTION

### STAGE 5

This stage draws together many of the skills learned to give more confidence and a better understanding of the hairdressing industry, and transfer from classic into the contemporary approach,

- Recap of all cutting techniques
- Further barber techniques training
- Intro to contemporary classic
- Intro to contemporary
- In-depth exploring of abc coloring techniques
- Developing customer care
- Professional etiquette
- Personal appraisals

### STAGE 6

The final and possibly the most challenging stage of the Diploma course is designed to give you the time to perfect the skills you have learned and utilizes the knowledge that you have gathered to prepare you for working in the salon environment. The course finishes with the graduation show and diploma ceremony. The Sassoon Team and your chosen guests will attend this prestigious event where you will be required to work with your classmates to produce all aspects of the final. Coaching and guidance given in theme identification, model calls, clothes styling, make-up, music and lighting, you will also study the following elements,

- Working on your own and using your initiative
- Working within a time frame
- Introduction to advanced layering and graduation
- Introduction to freehand and disconnection techniques
- Introduction to advanced finishing techniques
- Inspirational tour
- Inspiration transformation
- Personal appraisal
- Final soiree

## 课程介绍

### 10周后专业资格证书课程 (后证书课程)

作为资深发型师的您，是否没有充分时间从容投入30周课程？但对独树一帜的沙宣强化培训盼望已久？那么后专业资格课程将是您的最佳选择。

已参加abc或专业资格课程的您，即可参与，直抵沙宣美发新境界。为您节省时间和花费，学院将每周5天的上课时间增加为每周6天。充盈着丰富信息量的10周，不仅需要您体力充沛，更需精神上的完全准备。

课程分为4个阶段，从abc知识的温故到灵感激发，完整历练剪发，染发及烫发全过程。分别针对男、女发的处理技巧，更覆盖了适合性判断、造型解析和个人团队发展指导等，为该课程增加了含金量。每阶段的最后环节，将通过对每位学员一对一的评估，全程追踪进步和发展。最后阶段由沙宣创意团队组成的课程师资，将带来最高级别的教育，让您拥有独特的学习体验。

10周强化，光芒闪耀一生！

学员要求：abc剪裁，或30周专业资格课程。

为期：10周

课程学费：人民币81500元

## COURSE INTRODUCTION

### 10 WEEK POSTGRADUATE

As the senior stylist, you might not have enough time to devote 30 weeks of education, but still eager to experience the intensive Sassoon education? Our latest 10 Week Postgraduate Course is designed for the core stylists in the industry.

The course requires abc graduates or diploma graduates. Thus with acquired the basic skills, you can jump straight into the playing field and start expanding knowledge. The course is structured to save your time and assets by expanding 6 studying days every week, without losing any content. Be prepared physically and mentally, you will be filled in with 10 weeks abundant knowledge and skills.

During 4 stages' process, the course guides you through all the levels of skills, from abc to inspirational exploration. Full package of hair science, including ladies and men's haircutting, coloring, perming, suitability, styling and personal development, provides skill stimulation you need. The personal interview at each stage is as the assessment of the individual progresses and improvement. Taught by our senior instructors consisting of the creative team members at the last stage, education that is strictly controlled to the highest Sassoon standards ensures you an unique learning experience.

Let this 10 weeks intensive training light your career!

STUDENT PROFILE: abc course graduate or diploma course graduate

DURATION: 10 weeks

TUITION: USD14052



## 奖学金优惠计划

作为Ref#1310D课程介绍及入学指南不可分割的一部分，适用该指南涉及的为期10周和30周的长期课程。上海沙宣美发学院持解释权。如有更改恕不通知。请参考学院及网站公告。更多限时优惠，请咨询教育部021 - 63112151。

### 30周专业资格课程

1. 闪亮未来行动 - 发廊业子女奖学金：发廊业主提供相关证明，获取人民币9000元优惠。
2. 最佳拍档奖学金：和好朋友结伴，共同参加同一期课程，两位同时可获得3%特别优惠，或选择毕业一年内免费集锦课程1次。
3. 沙宣精英校友会新朋奖学金：通过精英校友会会员推荐报名，享有2%优惠。同时会员卡获取与优惠政策相应的积分。
4. 证书课程先行计划：课程开始前3个月支付定金，享受人民币5000元优惠；开课3个月支付全额学费，享受10%优惠；开课2个月支付全额学费，享受6%优惠；开课1个月支付全额学费，享受3%优惠；开课1天全额付款，享受1.5%优惠。

\*证书课程先行计划可选择与其它任一奖学金搭配组合使用。

\*\*更有分期付款满足您的财务计划，详情请直接致电沙宣教育部。

### 10周后专业资格课程

1. 同行奖学金：2位同时报名参加同期课程，享受3%优惠。
2. 沙宣精英校友会推荐奖学金：通过精英校友会会员推荐报名，享有2%优惠。同时会员卡获取与优惠政策相应的积分。
3. 后证书课程先行计划：课程开始前3个月支付定金，享受人民币3000元优惠；开课3个月支付全额学费，享受10%优惠；开课2个月支付全额学费，享受8%优惠；开课1个月支付全额学费，享受5%优惠。

\*\*\*后证书课程先行计划可选择与其它任一奖学金搭配组合使用。

## EXCLUSIVE SCHOLARSHIP

As an integral part of the Course introduction and Instruction Ref#1310D and applicable to 10 or 30 week course. All rights reserved by Shanghai Vidal Sassoon Academy. All promotions are subject to change without prior notice. Please contact our education department by +86(0)21 63112151 for more seasonal promotions.

### 30 WEEK BEGINNERS DIPLOMA

1. Young Bright Future: A RMB9000 discount for salon owner's children, if related documents to education department are provided.
2. Companion Scholarship: A 3% discount for two person together book the same period course.
3. Elite Club Member Recommendation: A 2% discount for student who is recommended by elite club member. By presenting the membership card, the promotion corresponding points will be collected.
4. Early Booking Special Offer: RMB5000 discount for 3 months prior deposit; a 10% discount, 3 months prior of full payment; a 6% discount, 2 months prior of full payment; a 3% discount, 1 month prior of full payment; a 1.5% discount, 1 day prior of full payment.

\*Combination of Early Booking Special Offer with any one of scholarship is applicable.

\*\*Apply Diploma Course extended payment facilities, please contact education department.

### 10 WEEK POSTGRADUATE

1. Companion Scholarship: A 3% discount, book with a friend same course in the same time period.
2. Elite Club Member Recommendation: A 2% discount for student who is recommended by elite club member. By presenting the membership card, the promotion corresponding points will be collected.
3. Early Booking Special Offer: RMB3000 discount for 3 months prior deposit; a 10% discount, 3 months prior of full payment; a 8% discount, 2 months prior of full payment; a 5% discount, 1 month in prior of full payment; a 1.5% discount, 1 day prior of full payment.

\*\*\*Combination of Early Booking Special Offer with any one of scholarship is applicable.

# 沙宣学院入学申请表

ACADEMY APPLICATION FORM

PLEASE COMPLETE THIS APPLICATION FORM USING CAPITAL LETTERS, TICK APPROPRIATE BOX AND EMAIL, FAX TO:  
请使用正楷填写此表格,并在相对应的空格上打勾。填写完整后,可发邮件或传真至:

EMAIL: academy@vidalsssoon.com.cn | FAX: +86(0)21 63111074

## 学员信息

身份证姓名: \_\_\_\_\_ 性别:  男  女

身份证号码: \_\_\_\_\_

电子邮箱: \_\_\_\_\_

个人手机号码: \_\_\_\_\_

联系地址: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ 邮政编码: \_\_\_\_\_

公司/发廊名称: \_\_\_\_\_

公司电话: \_\_\_\_\_

新浪微博名: \_\_\_\_\_

职位:  发廊管理者  发型师

从业年数: \_\_\_\_\_ 年

您是通过什么途径知晓上海沙宣美发学院的?

- 业内专业杂志,请注明: \_\_\_\_\_
- 时尚杂志,请注明: \_\_\_\_\_
- 朋友介绍
- 其他途径,请注明: \_\_\_\_\_

沙宣网络教育会 / 演示会

如果您曾参加过沙宣网络教育会,请花费两分钟的时间,分享您的反馈  
参与时间: \_\_\_\_\_ 参与城市: \_\_\_\_\_

感受(可多选):

- 接受到技术启蒙  体验到沙宣理念  帮助到日常工作
- 曾经和工作伙伴分享  建议收费以增加频率

感谢您的时间和反馈,学院将向曾参与教育会,并完整填写此反馈的学员赠送沙宣钢制钥匙扣一枚。

## PERSONAL DETAILS

GIVEN NAME: \_\_\_\_\_

FAMILY NAME: \_\_\_\_\_

GENDER:  MALE  FEMALE

PASSPORT NUMBER: \_\_\_\_\_

EMAIL: \_\_\_\_\_

ADDRESS: \_\_\_\_\_

POSTCODE: \_\_\_\_\_ COUNTRY: \_\_\_\_\_

CONTACT NO.: \_\_\_\_\_

SALON NAME: \_\_\_\_\_

FACEBOOK USER NAME: \_\_\_\_\_

POSITION:  SALON OWNER  STYLISTS

YEARS OF EXPERIENCE: \_\_\_\_\_ YEARS

HOW DO YOU KNOW ABOUT US?

- TRADE MAGAZINE  FASHION MAGAZINE
- FRIEND
- OTHERS, PLEASE SPECIFY \_\_\_\_\_
- MOBILE SEMINAR, PLEASE SPECIFY year \_\_\_\_\_ city \_\_\_\_\_  
Please take few minutes to share your feedback of our seminar.  
How do you feel about it? (multiple choice)
  - enlighten techniques  experience philosophy  attend with friends
  - helpful in daily work  more frequency with entry feeA complimentary key ring will be issued if you attend our seminar and complete the questionnaire.

## 课程信息

我希望可以报名 \_\_\_\_\_ 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日

- 30周专业资格课程(证书课程)
- 10周后专业资格证书(后证书课程)

## COURSE DETAILS

I WISH TO ENROLL ON \_\_\_\_\_ YEAR \_\_\_\_\_ MONTH \_\_\_\_\_ DAY

- 30 WEEK BEGINNER'S DIPLOMA
- 10 WEEK POSTGRADUATE

我已完整通读入学指南Ref#1310D。了解沙宣(上海)美发研修中心的课程内容,课程预订包括课堂纪律和退款、延期条款。

了解一经注册,除学院因故取消、延期或中断课程,学费全额退还外,其他情况,学费将根据退款、延期条款部分退还或不予退还。

我将遵守学院的一切规章制度,如有违反,学院有权立即终止我的学业,并不予退款。

我亦维护“维达”、“沙宣”、“VIDAL SASSOON”、“SASSOON”等注册商标,未经书面允许不得以任何形式用于任何商业或非商业宣传。

在真人操作课中,如带课导师判断我无法独立完成真人操作,学院将有权停止课程。我将自愿成为旁听生。

我在此确认提供的信息真实、有效。

I have read and understood the terms and conditions Ref#1305D and agree to abide by them.

I understood that the tuition is non-refundable.

The academy reserved the rights to terminate my course if any violation occurs. No refund will be made.

I understood that Vidal Sassoon and it related trade marks are all registered. I, under no circumstance, will not violate the trade mark rights.

My hands-on practice will be terminated upon the course instructor's judgement.

I hereby ensure the rightful and truthful of the information applied.

申请人签名: \_\_\_\_\_ 日期: \_\_\_\_\_

SIGNATURE: \_\_\_\_\_ DATE: \_\_\_\_\_